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Abstract (en)
A mounting for a lid (2) of a housing (1) has non-round snap-on bodies (4) which are arranged on the pivot axle (3) and onto which the lid (2) can
be snapped by means of resiliently expandable tongue-shaped extensions (7). If the lid (2) is forcibly pivoted beyond a final intended open position,
the force (14) occurring thereby consequently merely causes a non-destructive snapping off of the lid (2) from the pivot axle (3). An advantageous
embodiment of the snap-on body (4) is indicated. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Lagerung für eine Verschlußklappe (2) eines Gehäuses (1) weist auf der Schwenkachse (3) angeordnete unrunde Aufschnappkörper
(4) auf, auf die die Verschlußklappe (2) mittels federnd aufweitbarer, zangenförmiger Ansätze (7) aufschnappbar ist. Beim gewaltsamen
Überschwenken einer letzten vorgesehenen Offenstellung für die Verschlußklappe (2) verursacht die dabei auftretende Kraft (14) daher lediglich ein
zerstörungsfreies Abschnappen d er Verschlußklappe (2) von der Schwenkachse (3). Eine vorteilhafte Ausführungsform für den Aufschnappkörper
(4) wird angegeben.
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